
Agenda ALV 2023 

1. Opening en welkom door voorzitter 

2. Mededelingen 

3. Verslag notulen ALV 2022 

4. Financiële verslag 2022-2023 

5. Terugblik en plannen commissies 

* Jeugd Commissie 

* Technische Commissie 

* Commissie Weg – jaarverslag wegcommissie KAV Holland 2022 en vooruitblik 

2023 

6. Stichting-KC + WOC – PM2023-03 ALV AV Haarlem – KAV Holland 

7. Begroting 2023-2024 

8. Verbouwing atletiekbaan 

9. Mandaat Fusie KAV Holland en AV Haarlem. 

10. Bekerronde (wordt bij de aanstaande ledenborrel september / oktober 2023 ) 

11. Rondvraag 

12. Borrel en hapjes 

 

Locatie: Clubhuis Kinheim- Haarlem 

Aanwezig:  bestuur ( voorzitter Willem, penningmeester Miranda, Marieke, René, Frits  

en secretaris Kees) 

Leden aanwezig: 20 fysiek + 2 online ( Boris en Wigert) 

 

1. Opening 20:03  iedereen wordt Welkom geheten door Willem 

2. geen mededelingen 

3. Verslag 2022 -   het is Peter Haaren ( met dubbel A)  -- aangepast 

4. kascommissie heeft het financieel verslag 2022 akkoord bevonden, de kascommissie meldt dit ook 

in de ALV. 

Het jaarverslag 2022 is ook fysiek uitgedeeld, daarnaast nog een korte toelichting door de 

penningmeester  

Bij de inkomsten valt vooral de E 3000,- minder dan begroot door aantal leden, varieert behoorlijk. Al 

blijft het aantal aan de einde redelijk gelijk. 

Er zijn enkele vragen en opmerkingen waarna het verslag 2022 wordt aangenomen door de ALV en 

verleent decharge. 

 

5.  terugblik commissies 

Jeugdcommissie 

 Marieke geeft een toelichting over 2022 

*   jeugdkamp groot succes met 2 clubs ( AV en KAV Holland 

https://www.kavholland.nl/wp-content/uploads/2023/03/jaarverslag-wegcommissie-KAV-Holland-2022-en-vooruitblik-2023.pdf
https://www.kavholland.nl/wp-content/uploads/2023/03/jaarverslag-wegcommissie-KAV-Holland-2022-en-vooruitblik-2023.pdf
https://www.kavholland.nl/wp-content/uploads/2023/03/PM2023-03-ALV-AV-Haarlem-KAV-Holland.pdf


*  ouder/kind training was ook groot succes ( 2x 50 mensen) , gaat een vervolg krijgen eind mei 2023 

    Daarnaast wordt ook een ouder/kind wedstrijd georganiseerd, 

• E 1468, uit de grote clubactie  , gaat naar opleidingen  

• De C/D  vervalt, hiervoor komt een spellendag ( ong 40 kids) 

• De jeugdcommissie is verder compleet alleen Cindy is ivm studie in buitenland eruit gestapt. 

De ALV dank Marieke met een applaus 

 

Technische cie 

 Willem geeft aan dat er geen technische commissie is op dit moment. 

Deze taken worden nu vooral opgepakt door onze hoofdtrainers. 

De samenstelling is wat onhold ook gezien de nabije toekomst met AV Haarlem 

Hierbij gezegd dat er desondanks een goed jaar is gedraaid 

De alv dankt de trainers hiervoor met applaus. 

 

Weg cie 

René geeft een toelichting ook het jaar 2022. 

• Krachttraining op de maandagavond door Kees is zowel binnen als buiten een  succes. 

• De wegcommissie werkt nu intensief samen met de wegcie van AV Haarlem 

Dit leidt al tot meer activiteiten en mooie voorbode naar de nabije toekomst 

• De duintrail in september viel wat tegen ( ivm grandPrix) 

• De cross was dit jaar zonder tijdwaarneming waardoor ook financieel beter 

• René bedankt Kees voor zijn deelname aan de wegcommissie de afgelopen jaar met  

een presentje. 

2023 

• Uitbouwen van loopclinincs 

• Intensiveren samenwerking wegcie AV Haarlem 

De ALV dankt René met applaus 

 

6. Stichting exploitatie kantine atletiekbaan Pim Mulliersportpark 

Frits geeft een toelichting over de stichting  

• Wedstrijdcommissie/ organisatie met enkele zeer actieve leden  

• De elektronische tijdwaarneming systeem wordt benoemd, werkt erg goed. 

Vooral het niet meer hoeven te gebruiken van het traditionele pistool is heel fijn en opgelost 

Het systeem wordt ook af toe verhuurt incl. bemanning ( wel incident ivm de hoge tijdsduur 

voor de 3 vrijwilligers) 

• Kosten materialenhokken zijn via de stichting 50/50 voor de clubs geregeld. 



• 2022 7-wedstrijden ( ondanks corona, eerste in maart 2022) totaal 1400 atleten 

• Frits dankt met nadrukkelijk de wedstrijd vrijwilligers ( applaus van de ALV)  

• Net geen 1000,- resultaat wat 50/50 wordt verdeeld over de 2 clubs 

 

2023  

• Nu 3 wedstijden gedaan, nog 1 te gaan.  Komt nog een extra open instuif wedstrijd 

• Misschien in maart 2024 de openingswedstrijd met meerdere clubs uit de regio  

Eerder open zetten voor de 2 clubs, en laatste week open inschrijving. 

• Clubkampioenschappen in september samen met AV Haarlem ( ook al in sep 2022) 

• Er zijn nog 2 openstaande vacatures binnen de stichting  

De ALV dankt Frits met een applaus 

 

7.  begroting 2023 

De penningmeester geeft een toelichting op de begroting 2023 

• De contributie wordt met 6% verhoogd 

• De gemiddelde kosten gaan met 3,5% omhoog 

• Begroot is een verlies van ongeveer 4000,- 

• Dit is redelijk tov het (grote) eigen vermogen op de balans. 

• Er is ook een post afschrijving opgenomen ivm aanbevelingen uit de ALV 2022 

• De trainerskosten zijn wat ruimer begroot.  

- Er zijn enkele vragen en opmerkingen vanuit de ALV die door de Penningmeester worden 

uitgelegd 

- De ALV gaat akkoord met de begroting 2023 

 

8. Baanrenovatie 

Frits geeft een uiteenzetting van de geplande baanrenovatie 2023-2024 

• De verlichting, sprongentrap en de hellingbaan zullen najaar 2023 worden gerealiseerd 

• De grote renovatie zal voorjaar/zomer 2024 plaatsvinden 

Er zijn wat vragen vanuit de ALV die Frits beantwoord.  

 

9. Mandaat Fusie tussen KAV Holland en AV Haarlem 

Willem geeft een uiteenzetting van de gesprekken en voortgang tussen de 2 clubs. 

• Beide clubs hebben een vrijwel gelijk eigen vermogen ( ong. 100k per club) 

• Er is al veel samenwerking in de diverse commissies 

• De stemming onderling is er positief. 

Willem vraag de ALV of er iemand in de ALV tegen de voorgenomen fusieplannen is ? 

De ALV stemt in met de voorgenomen fusieplannen van KAV Holland en AV Haarlem! 



• Willem legt het voorstel structuur voor besluiten uit. 

- Klankbordgroep uit beide clubs 

- Fusie commissie uit beide clubs 

              Fusie voorvoorstel aan de beide clubs 

- Dan in de beide ALV van de clubs ter voorstel gelegd waarna de fusie een feit is 

• Doel is dit per 1-1-2024 te realiseren. 

 

Opmerking(en) vanuit ALV welke door bestuur wordt overgenomen 

- Werkgroep toetst bij de klankbord groep !   

- of je bent een klankbord groep of je bent werkgroep ( 2 verschillende entiteiten) 

- De organogram zal hierop worden aangepast. 

 

** profiel van derde persoon zal projectmanager/procesbegeleider/aanjager zijn 

Een onafhankelijk persoon die tussen de partijen staat. 

 

 

10. Bekerronde gaat naar september 2023 

 

 

11. rondvraag 

 

Linda: Graag nieuwe hoedjes voor de trainers ( komen er) 

Peter: Er wordt te weinig gecommuniceerd op de website-vind het dramatisch 

            Ook communicatie is een belangrijkpunt in de fusie maar ook bestuur steekt hand in 

eigen boezem. Moet beter. 

 

 

21:53 sluit Willem vergadering en nodigt iedereen uit voor de borrel 

 

 

 

 

 


